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Närvarande: 

Arbetsgivare

Stadsdelsdirektör Ann-Christine Hansson
Äldreomsorgsavdelningen
Förskoleavdelningen
Socialtjänstavdelningen
Ekonomiavdelningen
HR-avdelningen 

Lena Slotte
Lena Forsberg
Yvonne Kokkola
vakant
Pål Tennek 

Facklig organisation 

Lärarförbundet
Lärarförbundet, skolledare
Kommunal
Vision
Ledarna 
Akademikerförbundet SSR
Vårdförbundet 

Hanna Ahlqvist
Ej närvarande
Sofie Vidén 
Helena Stammarnäs
Anmält förhinder
Frida Vernström
Anmält förhinder

Tidpunkt: 2020-02-06 kl. 13:00 – 15:00 

Plats: Sammanträdesrum Lindhagen 

1. Dagordning
Utsänd dagordning fastställs

2. Protokollsjustering
Anmälan av justerat protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde 10 december 2019.

3. Information
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Ny ekonomichef börjar i stadsdelen fredag 14 februari

Äldreomsorgsavdelningen
Ny enhetschef på Serafen börjar 5 maj
2 omgångar med arbetsmiljöutbildning med inriktning OSA och riskbedömning är just 
genomförda för hela äldreomsorgen
Handlingsplanen utifrån arbetsmiljöverkets besök på serafen våren 2019 arbetas man 
fortfarande med, just nu är fokus på kommunikation. 
Hemtjänsten expanderar och i och med detta behöver en analys göras hur det ska hanteras, 
arbete pågår.
Baltzar utvecklas förnärvarande både vad gäller innehåll och öppettider.

Förskoleavdelningen
Ny förskolerektor på Kungsholmens södra förskoleenhet är nu på plats.
Avdelningen arbetar aktivt med lokalförsörjningen, bla kommer två enheter behöva stängas, 
habiliteringen kommer förändras då behovet minskar.

Socialtjänstavdelningen
Omställning av enheten EKB pågår och beräknas vara klar under våren.
Genomlysning av socialpsykiatrin är just påbörjad och stöd kommer behövas i detta. 
Bättre nyttjande av befintliga lokaler medför att enheter inom avdelningen kan behöva flytta.  

Ekonomiavdelningen
Enhetschefen för intern service slutar i maj

HR-avdelningen
Lönerörelsen just påbörjad.
Medarbetarenkäten har gått ut, alla behöver arbete tillsammans för hög svarsfrekvens.
Viss information har gått ut från staden och SKR om coronaviruset. Arbetsgivaren bevakar 
detta.

4.
Nämndärenden/handlingar till stadsdelsnämndens nästa sammanträde den 13 
februari

Kortfattad redogörelse för stadsdelens verksamhetsberättelse för 2019.

Genomgång av ärendelistan, ärenden finns att läsa på  
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnamnd

5. Systematiskt arbetsmiljöarbete

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnamnd
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Sekreterare: Johanna Widh

Arbetsgivarens förslag till tidplan för årets sommarsemesterplanering godkändes.

6. Frågor från de fackliga organisationerna 

Vision undrar över utbildning för skyddsombud, arbetsgivaren svarar att det genomförts två 
gånger under 2019 och två tillfällen kommer i år. Upphandling av dessa pågår 
förnärvarande. 
Vision undrar över uppdraget gällande titulaturen inom LSS, arbetsgivaren svarar att 
stadsdelen har lämnat ett yttrande men något beslut har ännu inte kommit oss tillhanda.
Vision undrar över brandskyddsutbildning, arbetsgivaren svarar att anmälan till en 
utbildning har skickats ut idag till chefer och medarbetare på Lindhagensgatan 74 och 76, 
förvaltningen kan vid behov bistå med stöd för övriga verksamheter i att ta fram 
brandskyddsutbildning.

Akademikerförbundet SSR undrar över implementeringen av nya sociala system, 
arbetsgivaren svarar att information kommer fortlöpande ges på FVG. En samordnare, en 
styrgrupp och ambassadörer är utsedda, och superusers ska utses, men ännu är det lugnt 
inom projektet.
Akademikerförbundet SSR undrar även över säkerhetsutbildning om larm och säkerhet hur 
det hanteras i stadsdelen, arbetsgivaren svarar att en grupp finns i stadsdelen som ser över 
rutinerna men ännu är det inte klart med någon utbildning. 

Kommunal undrar över om de kan få frågorna och tidplanen för medarbetarenkäten samt när 
resultatet kommer. Arbetsgivaren svarar att frågor och tidplan kan skickas ut och att 
resultatet hanteras i samverkan på respektive nivå.

7. Information från de fackliga organisationerna

8. 

Akademikerförbundet SSR meddelar att man nu har en egen styrelse i stadsdelen, SACO 
kallas separat till samverkansmöten och förhandlingar.
Visions meddelar att man har nu har en sektionsstyrelse i norra innerstaden

Övriga frågor
Inget att notera.
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Ann-Christine Hansson Kommunal
Stadsdelsdirektör

Lärarförbundet

Vision

Akademikerförbundet SSR
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